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—- Sportieve en gezondheidsbelang: jeugd -

jongeren in beweging Directie Sport

houden.

- Belang van perspectief op het weer kunnen spelen met (beperkt) Kenmerk

publiek. 1776247-213691-5

- Fieldlab Evenementen.

- Internationale speelveld, waarin betaald voetbalorganisaties

opereren.
- Maatschappelijk belang van de sector.

Wo
Advies en toelichting
De clubs hebben een lijst aangeleverd met onderwerpen gerelateerd aan

fevjenoodcorona(maatregelen). Over de meeste onderwerpen bent u al eerder

geinformeerd. Hieronder volgt per onderwerp nog een korte toelichting. ak
Advies is om u vooral te laten informeren over de visie en argumenten van de J
clubs en verder geen nieuwe toezeggingen te doen.

erosmus

Vrouwenvoetbal testen
U zou in het begin van het gesprek aandacht kunnen vragen voor de Vrouwen

le

Eredivisie. Wordt die meegenomen in dit gesprek? Hoe is de situatie daar?

Kunnen de algemene directeuren van PSV en Heerenveen daar iets over

zeggen? Deze twee clubs hebben ook een team in de Vrouwen Eredivisie

spelen, naast Ajax, Den Haag, Twente, PEC Zwolle, VV Alkmaar en

Excelsior/Barendrecht. —

.

gov (Heh ue
Besmettingen binnen het betaald voetbal E/N

In de media komen regelmatig berichten over besmettingen in het betaald Comm :

voetbal. Ondanks het intensief testen (2 maal per week) ligt het relatief

aantal positieve testen niet hoger dan in de Nederlandse bevolking. Dat

neemt niet weg dat de situatie goed in de gaten moet worden gehouden door

KNVB en clubs, juist omdat elke positieve test breed wordt uitgemeten in de “Decack
media. Dat kan zijn weerslag hebben op het draagvlak voor de

uitzonderingspositie voor het betaald voetbal, dat wel mag doorgaan met i

wedstrijden terwijl alle andere competities stilliggen. Bovendien kunnen de wh ben

besmettingen sportieve gevolgen hebben omdat sommige clubs een beperkte
selectie in een wedstrijd kunnen opstellen.
De clubs zullen in het gesprek nogmaals benadrukken dat de veiligheid en

gezondheid spelers op 1 staat en u nader informeren over de werking en

D
naleving van de protocollen. | (obec ¢

Financiéle situatie clubs Fy(ol oo fF
De clubs zullen in het gesprek aangeven dat de bedrijfstak financieel onder

druk staat omdat publieksinkomsten zijn weggevallen. Ook vragen zij
aandacht voor vooruitgeschoven effecten, bijvoorbeeld omdat

seizoenkaarthouders en skybox-eigenaren in mei eventueel moeten worden

| ol eal
gecompenseerd voor alle wedstrijden die ze niet hebben kunnen bezoeken. 9 (
De clubs willen de laatste stand van zaken horen over de

ondersteuningsmogelijkheden van de Rijksoverheid (generiek, laatste loket)
De ministeries van VWS, EZK en FIN zijn hierover al sinds april met het

betaald voetbal in gesprek. Het blijkt moeilijk om inzichtelijk te maken

hoeveel schade er daadwerkelijk door corona is geleden en die niet via

steunmaatregelen of anderszins kan worden gecompenseerd.

Op dit moment zijn er nog geen clubs in acute geldnood, maar dat kan

gaandeweg het seizoen veranderen. We hebben steeds aangegeven dat we
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geen specifieke financiéle steun voor de sector willen regelen, maar dat we, Directie Sport
net als voor andere bedrijven, wel een laatste loket willen opzetten waar de

individuele clubs, onder strenge voorwaarden, kunnen aankloppen voor Kenmerk

maatwerk ‘financiéle ondersteuning’. Dit is echter geen garantie. De aanvraag 1776247-213691-S

zal streng worden beoordeeld en mogelijk worden afgewezen.

Sportieve en gezondheidsbelang: jeugd — jongeren in beweging
houden

Het betaald voetbal wil jongeren stimuleren om te bewegen en te sporten, en

dan met name voetballen. Het volledig kunnen trainen en het spelen van

wedstrijden door amateurs en recreanten zijn daarvoor cruciaal. Helaas is dat

niet mogelijk binnen de huidige coronaregels. De clubs zullen een beroep op u

doen om dit, zo snel als de situatie het toestaat, weer mogelijk te maken.

U kunt aangeven dat u dit heel goed begrijpt. Het gaat hier om ingewikkelde
dillema’s die worden meegewogen bij ontwikkeling van de routekaart en de

(de)escalatie-strategie.

Belang van perspectief op het weer kunnen spelen met (beperkt)

publiek
Het spelen voor publiek is, in tegenstelling tot andere landen, een belangrijke

pijler van het businessmodel van betaald voetbalclubs. U begrijpt dat en hebt

daar oog voor. Echter om de verspreiding van het virus te verminderen,
moeten het aantal sociale contacten en reisbewegingen worden beperkt. Dat

heeft helaas gevolgen voor het spelen met publiek. Gelukkig is het, in

tegenstelling tot de andere teamsportcompetities, voor de voetballers nog

mogelijk om te trainen en wedstrijden te spelen.

Fieldlab Evenementen

Het betaald voetbal is actief betrokken bij het Fieldlab evenementen. In het

onderzoeksplan staan ook enkele testevents uit het betaald voetbal. Het

onderzoeksplan wordt nu door het RIVM beoordeeld. Op 13 november wordt

er door een aantal bewindspersonen (Keijzer, Grapperhaus, van Engelshoven
en uzelf) verder gesproken met de sector. De verwachting is dat er met de

testevents kan worden begonnen, als het RIVM positief adviseert en de

actuele ontwikkeling van het virus het toelaat. Het is nog niet te zeggen

wanneer dat het geval zal zijn maar lijkt niet waarschijnlijk dat er in

november kan worden gestart (KNVB had twee testevents in november

aangeleverd: wedstrijd van het Nederlands elftal en een van Ajax).
U kunt nogmaals uw waardering uitspreken over de inbreng van de KNVB in

het Fieldlab en de hoop uitspreken dat het gegevens oplevert over het pakket
aan maatregelen dat nodig is om verantwoord (meer) publiek bij
evenementen toe te laten.

Internationale speelveld, waarin betaald voetbalorganisaties

opereren

In het gesprek zal ook aandacht zijn voor de internationale context waarin

sommige clubs spelen. Dat gaat met name over de wedstrijden in de

Europese competities van enkele Nederlandse clubs en mogelijk over de

betekenis van internationale transfers voor het Nederlandse voetbal als

geheel. De clubs zullen aangeven dat er internationaal veel verschillen zijn in

corona-regels en dat dat negatieve sportieve consequenties kan hebben voor

de Nederlandse clubs. U kunt aangeven dat er in Europa wel overleg is tussen

de lidstaten (bijvoorbeeld over het inreisverbod) maar dat ieder land de
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coronamaatregelen neemt die het best passen bij de situatie waarin het land pirectie sport
zich bevindt. U snapt dat dat vervelend kan zijn voor sommige voetbalclubs

maar kunt daar weinig aan veranderen. Kenmerk

1776247-213691-S

Maatschappelijk belang van de sector

De clubs zullen nog eens benadrukken dat ze zichzelf zien als onderdeel van

de oplossing van de coronacrisis en niet als het probleem. Zij willen de kennis

en ervaring die zij hebben opgedaan, bijvoorbeeld met testen en protocollen,

graag delen met anderen en zetten hun sector open voor onderzoek en

experimenten, bijvoorbeeld voor het valideren van sneltesten.

U kunt de sector zeggen dat u die opstelling op prijs stelt en aangeven dat de

samenwerking die de KNVB daarvoor zoekt met wetenschappers en het RIVM

belangrijk is.
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